



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

25 November 2025

Renovation and Partial Parking Spaces Suspension

The application of Financial Assistance for Maintenance Scheme on Built Heritage, which has been under preparation for over three years, was successful. The project will begin with roof leak prevention and exterior wall renovations. Relevant works is scheduled to commence on 27 November 2025, with an estimated construction period of 6 months.

Scaffolding will be erected for the clubhouse building. Furthermore, Parking Spaces 20, 21, 22 and 23 will be temporarily suspended during the construction period for storing construction materials.

The service arrangements for the affected facilities, if any, will be announced in due course. We apologize for any inconvenience caused.

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Club Office at 2368-7733.

維修工程展開及部分停車位暫停開放

籌劃超過三年的歷史建築維修資助計畫申請終獲批。是次工程項目包括會所大樓屋頂防漏及外牆翻新。相關工程計劃將於 2025 年 11 月 27 日動工，預計工期為六個月。

工程期間會所大樓將需要搭建棚架，另需為暫時存放工程物料，停車位 20、21、22 和 23 號將於工程動工期間暫停開放。

倘再有需要受工程影響的設施服務安排，本會將適時公布。不便之處，尚祈見諒。

如有任何疑問，歡迎致電 2368-7733 與會所寫字樓聯絡。

Yoki Sin
General Manager